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Geachte heer Van Rijn,

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een brief ontvangen van Kids2care 
Kinderthuiszorg BV d.d. 10 juli jl. inzake verzoek om aandacht voor problematiek rond zorgbekostiging 
voor acuut en chronisch zieke kinderen. De commissie ontvangt graag een reactie op deze brief en 
verzoekt u daarbij specifiek in te gaan op de volgende (vraag)punten, te weten:

- De zes punten genoemd onder het kopje “wat dit betekent voor betrokken kinderen en 
gezinnen” en de wijze waarop de staatssecretaris deze negatieve effecten gaat voorkomen.

- De vier specifieke situaties (cliënt 1-4) die worden aangedragen en welke maatregelen de 
staatssecretaris gaat treffen zodat deze kinderen niet tussen wal en schip vallen.

- De voor- en nadelen van het voorstel om op korte termijn een wijziging door te voeren en deze 
kinderen allemaal en helemaal onder de zorgverzekeringswet te laten vallen en of de 
staatssecretaris dit voorstel wel of niet gaat overnemen en waarom.

- Wat zijn de voor- en nadelen van het laten vallen van deze zorg onder de nieuwe Wlz?
- In de vier beschrijvingen wordt het (mogelijk) duidelijk dat het gaat om Intensieve Kindzorg, dus 

Zvw (en geen Jeugdwet/gemeenten). Er is namelijk een specialist nauw bij betrokken. Klopt deze 
redenering?

- Er zijn ook situaties waarbij dit veel minder duidelijk is of waarbij de scheiding zeker aanwezig is. 
Er zullen volgend jaar kinderen zijn die voor een deel binnen de Jeugdwet zullen vallen voor 
begeleiding en verzorging en voor de verpleging naar de Zvw moeten. Kan de staatssecretaris 
beschrijven om welke concrete situaties het dan gaat? Kan de staatssecretaris hier voorbeelden 
van geven?

Hoogachtend,
                        
de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen


